
 

   
 

 

Dagsorden 

Skolebestyrelsesmøde  

Tirsdag den 23. november 2021 kl 17 – 19.00  

 

Mødedeltagere:  

Thomas Vedel, Jacob Seier Petersen, Sanne Krogh, Martin Ipsen Pedersen, Lisbeth Gasbjerg,  Laura 

Ipsen, Barbara Bjørnestad Kolby, Hanne Damgaard Petersen, Dorte Faurschou Hertz (referent) og 

Dan Gjerrild Søgaard.  

Dagsorden til Jane Hagelskær (suppleant). 

Afbud fra Martin, Hanne, Lisbeth  

 

1. Godkendelse af referat og dagsorden (B) 

Godkendt 

2. Nyt fra ledelsen (O)  

Vi ansætter 2 barselsvikariater, 1 lærer til 3. årgang, 2 pædagoger og en viceskoleleder. Vi 
er underlagt covid-19- restriktioner og vi håber, at vi bliver frigivet på fredag hvis 
incidenstallet holder sig under 400.  

Ventilation er ved at være på plads. Men vi ved stadig ikke hvornår vi er helt i mål.  

De to storrumsklasser er nu delt op i enkeltklasser ved hjælp af en skydedør.  

Stillingen til skolechef er opslået til besættelse i marts 

 

3. Nyt fra elevrådet(O) 
Herunder tilbagemelding på kantineundersøgelsen 

Elevrådet har fået ny lærer tilknyttet. Der er snakket juleafslutning og kantine. Det drøftes 

videre på næste elevrådsmøde. 

Skolen var repræsenteret ved Danske Skoleelevers årsmøde. 

Elevrådet er ikke blevet færdig med at kigge på resultatet fra spørgeskemaundersøgelsen 

vedr. Kantinen. Derfor skal punktet tages på næste dagsorden. 

 

4. Nyt fra forældrene (O) 
En forældrehenvendelse vedr. Covid-19 teststrategi er ikke blevet besvaret. Der anmodes 

at den pågældende sender henvendelsen igen. 

 

5. Tiltag og budget 2022 (økonomiudvalg fremlægger til godkendelse) (O+D+B) 



 

   
 

Budget 2022 kommer først på mødet i januar efter at det er behandlet i økonomiudvalget. 
Nogle udgifter flyttes fra prioriteringslisten som ekstraordinære poster til faste 
budgetposter. 
Der skal tages stilling prioriteringer herunder lejskolernes fremtid. 
En skole bør ikke lave overskud, men bruge pengene på at drive god skole for eleverne. 
 

6. Orientering om kontraktholders kontrakt og målene heri (O) 
Kontraktholderkontrakt er færdig og indsendt. Kontrakten kan rekvireres hos Dan. 

Kontrakten indeholder 3 spor: 

-Bedre eksekvering af byrådets beslutninger 

-God ledelse og bæredygtig organisation 

-Opfølgning og virkning for borgerne 

 

Lokale indsatser og mål bliver en del af Skoleplanen, og det vil ikke fremgå af kontrakten. 

Der er endvidere aftalt et tættere samarbejde mellem kontraktholderne i skoledistriktet 

(dagtilbud og klub). 

 

7. Kort evaluering af forældremøde for kommende 0. årgang (O) 
Forældremødet var ikke så godt besøgt, da nogle af børnehaverne havde informeret meget 
sent om mødet. Det skal drøftes, hvordan vi undgår det fremover.  
 
Det var et godt og seriøst møde med god formidling. Forklaring til skolens logo kan evt. 
indgå på mødet som forklaring på vores pædagogiske målsætning (læring, trivsel, stolthed 
mm).  
 
Der må gerne være en lille video af, hvad man møder som barn i skolen ud over den 
daglige undervisning. 
 

Der bliver arrangeret et nyt møde, hvor de kommende forældre kan komme ind og se, 
hvordan børnehaveklasserne ser ud. Måske kan der på det møde tilføjes en gentagelse af 
mødet på samme dato, så de forældre der ikke kunne deltage, kan få en chance for at 
deltage.  
 

8. Drøftelse af, hvad der skal på dagsordenen til årets seminardag den 13. januar og 
beslutning om, hvem der er tovholdere på dagen (O+D+B) 

Inden mødet må alle bestyrelsesmedlemmer gerne have tænkt over, hvad der kunne være 
interessant at bruge dagen på og eventuelt hvor det skal holdes. 

Torsdag 13-01-2022 kl. 16.00-21.00  

• Drøftelser af indsatsområder der kan indgå i en skoleplan 

• Revidering af IT princip og enheder der kan gå på internettet 

• Den inkluderende skole 

• Godkendelse af budget 2022 

 

 



 

   
 

9. Tilsyn: Kort status på personalefravær (O) 
APV er på vej. Sygefravær ligger på lidt under 5%. 

 

10. Tilsyn: Status på tolærerordning (udsat punkt fra forrige møde) (O) lektion  
Vi bruger 74 lektioner pr. uge på to voksen. 

10-12 lektioner pr. klasse i indskolingen til inklusion og uuv. 

Det bliver brugt, men det kunne godt bruges bedre.  

Det bliver fokuspunkt for planlægning af næste skoleår. 

 

11.  Valg til skolebestyrelsen (kort indledende drøftelse) (O+D+B) 
Tages på til næste møde 

 

12.  Forslag til punkter på næste dagsorden  
Spørgeskemaundersøgelse kantinen - elevrådet 

Budget 2022 

Valg til skolebestyrelsen 

 

13. Evt. 
Lisbeth har et juleforslag 

 

14. Glædelig jul (juleanretning) 

Forældrerepræsentanter aftaler dato for evalueringsmøde i december 


